
PROTOKÓŁ Nr LXII.2023 

sesji Rady Gminy Złotów 

z dnia 28 września 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 830 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Złotowie. 
 

         Otwarcia LXII sesji Rady Gminy Złotów dokonał Przewodniczący Rady – Sławomir 

Czyżyk stwierdzając, że w obradach uczestniczy 14 radnych, na ustawowy skład 15 radnych, 

co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

- nieobecny usprawiedliwiony radny Jacek Januszewski   

- lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk powitał radnych i zaproszonych gości: 

 

Piotra Lacha – Wójta Gminy            

              - lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad. 2    

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo wraz z niezbędnymi materiałami 

otrzymaliście Państwo proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy 

6. Analiza proponowanych stawek wysokości podatku od nieruchomości i opłat na rok 

2024 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2023  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2023 rok  
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2023 

– 2029  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu położonemu  

w miejscowości Blękwit  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia rocznych stawek podatku  

od nieruchomości 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Złotów 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Złotów         

14. Interpelacje i zapytania radnych  

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

16. Wolne wnioski i informacje 

17. Zamknięcie obrad 

 

Sławomir Czyżyk – zapytał, czy ktoś z Państwa chciałby wnieść zmiany do proponowanego 

porządku obrad? Proszę o zgłaszanie. Proszę, Panie Wójcie. 

 

Piotr Lach – powiedział, Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, proszę o wprowadzenie do 

programu dzisiejszej sesji następujących projektów uchwał. Pierwszy jest to projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie ustalania trybu udzielania, rozliczania oraz zakresu kontroli, 

prawidłowości pobierania i wykorzystywania dotacji dla szkół oraz placówek wychowania 

przedszkolnego na terenie Gminy Złotów, prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne 

inne niż Gmina Złotów. Drugi jest to projekt uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę 

nieruchomości oraz sieci wodociągowych i kanalizacyjnych wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą, oddanych do eksploatacji, stanowiących własność Gminy Złotów, Zakładowi 

Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów spółka z o.o. Trzeci jest to projekt uchwały  

w sprawie zmiany załącznika numer jeden do uchwały numer 52 423/14 Rady Gminy Złotów  
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z dnia 27 lutego 2014 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest Gmina Złotów oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. Dziękuję 

bardzo. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy ktoś jeszcze z Państwa 

chciałby wnieść zmiany do porządku obrad? Czy są pytania do Pana Wójta w sprawie 

przedstawionych zmian? Nie widzę, w związku z tym Drodzy Państwo, poddaję pod 

głosowanie przedstawione zmiany przez Pana Wójta do porządku obrad, oczywiście. Proszę 

bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Dziękuję, zamykam głosowanie, stwierdzam, iż w głosowaniu brało udział 

czternastu radnych, wszyscy radni byli za przyjęciem proponowanych zmian. Stwierdzam,  

iż proponowane zmiany zostały przyjęte jednogłośnie. W związku z tym, Drodzy Państwo  

w kolejności takiej jak Pan Wójt tutaj przedstawił te zmiany, proszę sobie odnotować je  

w punkcie siódmym, ósmym, dziewiątym i pozostałą numerację porządku obrad proszę 

przesunąć o trzy. Dziękuję. Porządek obrad po przyjętych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy 

6. Analiza proponowanych stawek wysokości podatku od nieruchomości i opłat na rok 

2024 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu 

udzielania, rozliczania oraz zakresu kontroli prawidłowości pobrania  

i wykorzystania dotacji dla szkół oraz placówek wychowania przedszkolnego na 

terenie Gminy Złotów prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż 

Gmina Złotów 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę nieruchomości 

oraz sieci wodociągowych i kanalizacyjnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą 

oddanych do eksploatacji stanowiących własność Gminy Złotów Zakładowi 

Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów Sp. z o.o.  
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały  

Nr XLII/423/14 Rady Gminy Złotów z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2023  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2023 rok  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2023 

– 2029  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu położonemu  

w miejscowości Blękwit  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia rocznych stawek podatku  

od nieruchomości 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Złotów 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Złotów         

17. Interpelacje i zapytania radnych  

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

19. Wolne wnioski i informacje 

20. Zamknięcie obrad 

Sławomir Czyżyk – powiedział, w związku z tym Drodzy Państwo, poddaję porządek obrad  

w całości, łącznie z wprowadzonymi zmianami pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, 

przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. Dziękuję, 

zamykam głosowanie. Stwierdzam, iż w głosowaniu brało udział czternastu radnych, wszyscy 
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radni byli za przyjęciem porządku obrad, stwierdzam, iż porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. Zamykam punkt trzeci, przechodzimy do punktu trzeciego.  

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony do wglądu na stanowisku do spraw obsługi Rady i zwrócił się z pytaniem do 

radnych, czy zachodzi konieczność odczytywania protokołu?  

 

Radni uwag nie wnieśli – protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4  

 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, radni otrzymali sprawozdanie drogą 

mailową, jak i też w formie papierowej co niektórzy mają. Zapytał, czy są jakieś pytania  

do sprawozdania Wójta między sesjami? Proszę bardzo otwieram dyskusję w formie pytań  

do Pana Wójta w sprawie sprawozdania przedłożonego. Czy są pytania, jakieś niejasności? 

Proszę radny, kolega Adam Tomaszewski. 

 

Adam Tomaszewski – powiedział,  po analizie tak sprawozdania Pana Wójta. Mam jedno 

pytanie odnośnie, bo nie słyszałem i nie wiem, albo ja nie zauważyłem tego. Rozmów na temat 

remontu drogi dojazdowej do sali wiejskiej w Skicu. Wiem, że w budżecie nie mieliśmy tego 

ujęte i na jakiej zasadzie, to teraz zostało sporządzone? 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – oddał głos Wójtowi Piotrowi Lachowi. 

 

Piotr Lach – powiedział, remonty dróg realizowane są z wydatków bieżących, z puli, którą 

posiadamy na remonty bieżące i z uwagi na prowadzone prace budowlane na terenie,  

w okolicach wsi Skic. Były przewożone duże masy ziemi na teren gospodarstwa rolnego 

jednego z mieszkańców Skica. W związku z tym znacznemu uszkodzeniu uległa droga 

dojazdowa do tego gospodarstwa, a tym samym do świetlicy i w związku z tym po rozmowach 

z realizatorem inwestycji podjęliśmy decyzję o wykonaniu remontu tej drogi. Przy 

zaangażowaniu firmy, która tam pracuje. Środki pochodzą ze środków, które posiadamy na 

utrzymanie dróg. Podobne decyzje podjęliśmy również w odniesieniu do drogi w Zalesiu.  



6 

 

To nie ma kompletnie znaczenia. Była rozwalona droga. Podjęliśmy decyzję o tym, żeby ją 

wyremontować. Podobnie podjęliśmy decyzję o tym, żeby wyremontować drogę w Zalesiu 

przy użyciu patchera i nałożeniu warstwy emulsji i podobną decyzję podjęliśmy w odniesieniu 

do drogi w Blękwicie, gdzie również wjechała firma i przy użyciu specjalistycznego sprzętu, 

nazywanego potocznie patcherem, został naprawiony odcinek zniszczonej drogi. Także 

wszystkie te zadania zostały sfinansowane ze środków bieżących, które nie są zadaniami 

inwestycyjnymi i no podaliśmy je w sprawozdaniu po to, żebyście Państwo, no mieli jakby 

wgląd na, są to takie grubsze, grubsze zadania remontowe, które no rzucają się w oczy, ale cały 

czas są to zadania o charakterze remontowym, nie zadania inwestycyjne. To tyle mam do 

dodania. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo, są jeszcze jakieś 

pytania? Nie widzę, skoro nie ma więcej pytań zamykam punkt czwarty, przechodzimy do 

punktu piątego. 

Radni uwag nie wnieśli – sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 5 

 

Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji 

otrzymali radni w materiałach na sesję wraz z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

 

Radni uwag nie wnieśli, pytań nie było – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad. 6 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Analiza proponowanych stawek wysokości podatku od 

nieruchomości i opłat na rok 2024. Otwieram dyskusję. Przypominam tylko, że w poniedziałek 

odbyło się wspólne robocze posiedzenie Stałych Komisji Rady. Wszystkie materiały 

znajdujące się w programie dzisiejszej sesji, jak i również materiały dotyczące planów pracy 

poszczególnych komisji zostały dostarczone i szczegółowo przeanalizowane były na 

posiedzeniu wspólnym komisji. Proszę bardzo. Analiza proponowanych stawek wysokości 

podatku od nieruchomości. Czy są pytania? Nie ma pytań. 

 

Ad. 7  

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz 

zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji dla szkół oraz placówek 
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wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Złotów prowadzonych przez osoby fizyczne  

i osoby prawne inne niż Gmina Złotów. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku 

obrad. 

 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji dla szkół oraz placówek wychowania przedszkolnego na 

terenie Gminy Złotów prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż Gmina 

Złotów i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXII.596.2023 
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Uchwała Nr LXII.596.2023 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania, 

rozliczania oraz zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji dla szkół oraz 

placówek wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Złotów prowadzonych przez osoby 

fizyczne i osoby prawne inne niż Gmina Złotów stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę nieruchomości oraz sieci 

wodociągowych i kanalizacyjnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą oddanych do 

eksploatacji stanowiących własność Gminy Złotów Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji 

Gminy Złotów Sp. z o.o. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały przekazania  

w dzierżawę nieruchomości oraz sieci wodociągowych i kanalizacyjnych wraz  

z infrastrukturą towarzyszącą oddanych do eksploatacji stanowiących własność Gminy 

Złotów Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów Sp. z o.o.  i poddał pod 

głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   
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15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXII.597.2023 

Uchwała Nr LXII.597.2023 przekazania w dzierżawę nieruchomości oraz sieci 

wodociągowych i kanalizacyjnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą oddanych do 

eksploatacji stanowiących własność Gminy Złotów Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji 

Gminy Złotów Sp. z o.o. stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 9 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XLII/423/14 Rady Gminy 

Złotów z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest Gmina Złotów oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. Projekt 

uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XLII/423/14 Rady Gminy Złotów z dnia 27 lutego 2014 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina 

Złotów oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów i poddał pod głosowanie,  

w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   
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7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXII.598.2023 

Uchwała Nr LXII.598.2023 w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XLII/423/14 

Rady Gminy Złotów z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz warunków i zasad korzystania 

z tych obiektów  załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 10 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Złotów na rok 2023 radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem  

o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2023 i poddał pod 

głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 
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1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXII.599.2023 

Uchwała Nr LXII.599.2023 w sprawie wprowadzenia zmian do Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

Gminy Złotów na rok 2023 załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 11 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok 

otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt 

uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, że otrzymaliśmy autopoprawki.  

I tutaj Drodzy Państwo, najpierw musimy się zająć autopoprawkami. 
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Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – poddał pod głosowanie autopoprawki. Zapytał, 

kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje odnośnie wprowadzenia autopoprawek do projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok. W głosowaniu 

wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok  

- dyskusji i pytań nie było 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok i poddał pod głosowanie, w którym 

wzięło udział 14 radnych – 
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Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXII.600.2023 

Uchwała Nr LXII.600.2023 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 

2023 rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 12 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2023 – 2029 radni otrzymali  

w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 
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Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, że otrzymaliśmy autopoprawki, 

poddał pod głosowanie autopoprawki. Zapytał, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje 

odnośnie wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 

2023 – 2029. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Złotów na lata 2023 – 2029 z uwzględnieniem wcześniej przyjętych autopoprawek  

i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   
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2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXII.601.2023 

Uchwała Nr LXII.601.2023 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2023 – 2029 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Ad. 13 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu położonemu  

w miejscowości Blękwit. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy rondu położonemu w miejscowości Blękwit i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 
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Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXII.602.2023 

Uchwała Nr LXII.602.2023 w sprawie nadania nazwy rondu położonemu w miejscowości 

Blękwit stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 14 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia rocznych stawek podatku od nieruchomości radni 

otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 

był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

Bartłomiej Batko – powiedział, tak zauważyłem, że te stawki są w wielu przypadkach 

uniesione tylko o inflację, a szczególnie ta najistotniejsza, najważniejsza, największa kwotowo 
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stawka od działalności gospodarczej została pozostawiona z poprzedniego roku. To jest taki 

bardzo dobry sygnał dla wszystkich, którzy prowadzą działalność gospodarczą, ponieważ  

w obecnych, w poprzednich dwóch latach na tych, co prowadzą działalność gospodarczą, 

spadło bardzo wiele obowiązków finansowych dodatkowych i nie jest łatwo dzisiaj prowadzić 

działalność gospodarczą, więc z punktu widzenia tych wszystkich osób postawienie chociażby 

tego jednego podatku, na poziomie z zeszłego roku, jest takim bardzo mile widzianym gestem, 

a dla nas uważam, nie będzie stanowiło wielkiego, jakiegoś tam ubytku na budżecie także 

podoba mi się. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo koledze. Proszę 

bardzo, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w tej kwestii? 

 

 Więcej dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

rocznych stawek podatku od nieruchomości i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 

14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   
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15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXII.603.2023 

Uchwała Nr LXII.603.2023 w sprawie ustalenia rocznych stawek podatku od nieruchomości 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 15 

 

Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Złotów radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Złotów i poddał pod głosowanie, 

w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   
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11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXII.604.2023 

Uchwała Nr LXII.604.2023 w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych, stanowiących 

własność Gminy Złotów stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 16 

 

Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Złotów radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Złotów i poddał pod głosowanie, 

w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   
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6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXII.605.2023 

Uchwała Nr LXII.605.2023 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Złotów stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 17 

Interpelacje i zapytania radnych.  

- brak interpelacji i zapytań  

 

Ad. 18 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, była jedna. Panie Wójcie proszę. 

Piotr Lach – powiedział, Szanowna Rado w pewnym sensie odpowiedź na interpelację 

postarałem się zawrzeć w sprawozdaniu. Interpelacja dotyczyła tego, żeby przeprowadzić 

spotkania i konsultacje dotyczące możliwości dalszej budowy ścieżki rowerowej ze Stawnicy 

w kierunku Złotowa od popularnego RIPOK-u w kierunku miasta. Takie spotkania odbyły 

się, mówię o dwóch spotkaniach, jedno było z Panem Starostą, Przewodniczącym Rady oraz 

Panem Dyrektorem, no i moją osobą, a drugie w urzędzie, również w towarzystwie Pani 
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Radnej i projektanta. Omówiliśmy kwestie związane z potencjalną możliwością lokalizacji 

ścieżki w pasie drogowym. Starostwo Powiatowe taką możliwość widzi. W związku z tym 

będzie przygotowywało dalsze decyzje dotyczące realizacji tego zadania. O szczegółach 

pewnie się dowiemy wkrótce. Także nie pisaliśmy tutaj jakiegoś wielkiego sprawozdania,  

są tu uzgodnienia, o których będziemy dalej informowali. Także mam nadzieję, że 

interpelacja została zrealizowana. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo, proszę bardzo. Czy radna chciałaby się 

odnieść? 

Adriana Opłatek – powiedziała, tak, jeśli można, jestem zadowolona z przebiegu rozmów. 

Przede wszystkim, że Starostwo widzi szansę i chce zadziałać w tym kierunku. Wygląda to 

obiecująco, że w najbliższym czasie będzie Starostwo robiło wszystko w tym kierunku, aby ta 

ścieżka się pojawiła. Niestety albo i zwrócą się do nas jako do radnych o dofinansowanie  

z racji tego, że to jest na terenie, tak i oczywiście mówię tu o współpracy, tak? Mam nadzieję, 

że ta współpraca z drugiej strony będzie efektowna i doczekamy się też ścieżki. Kwota no nie 

wiem, czy tu mówić, bo nie padły konkrety co do kwoty, ale myślę, że Rada, jeżeli będziemy 

już na tym etapie przychyli się do wniosku o dofinansowanie ścieżki, którą wspólnie 

będziemy wykonywać. Znaczy będzie przez Starostwo, tak? Ale, że leży na terenie Gminy 

Złotów no to sięgną po środki do naszego urzędu. Dziękuję. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo, ale Starostwo z tego co tam już widziałem 

z przecieków oni otrzymali już pieniądze, chyba nie? Jakieś, czy nie? Nie? Aha. Czy, ktoś  

z Państwa chciałby, nie było żadnych więcej. W związku z tym zamykam punkt osiemnasty, 

przechodzimy do punktu dziewiętnastego.  

Ad. 19 

Wolne wnioski i informacje.  

Sławomir Czyżyk – powiedział, proszę bardzo, kto z Państwa chciałby zabrać głos? No czas 

mamy dobry. Także. Nie ma. O, jest kolega Radny Bartłomiej Batko. Proszę bardzo oddaję Ci 

głos. 

Bartłomiej Batko – powiedział, korzystając z okazji chciałem zadać pytanie do Pana Wójta. 

W wykazie tam sfinansowanych remontów zabytków pojawił się wiatrak w Świętej. 

Chciałbym zapytać o zakres, jak to tam wygląda? Jakie to mogą być koszty tego, co tam ma 
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być remontowane? 

Piotr Lach – powiedział, chodzi o zabezpieczenie głównie dachu tego obiektu. Szczegóły są 

we wniosku, którym dysponujemy, który jest w posiadaniu naszych pracowników u Pani 

Emilii Piechowskiej – Ciozda znajduje się wniosek mieszkańca. Głównie dotyczy  

to zabezpieczenia dachu przed dalszą deprecjacją, ponieważ no zagraża ona już 

przechodniom, mieszkańcom, więc takie były pierwsze założenia. Bardziej szczerze 

powiedziawszy, interesowałem się zakresem remontu szkoły w Zalesiu, ale w razie czego 

dysponujemy tymi informacjami szczegółowymi, dotyczącymi właśnie wiatraka, również 

także możemy to przekazać. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, kto z Państwa chciałby zabrać głos? Proszę. Nie widzę. 

- więcej głosów nie było 

 

Ad. 20 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, chciałbym wszystkim serdecznie podziękować za przybycie 

na dzisiejszą sesję. Przepraszam, że musieliśmy, przyspieszyć o pół godziny, tą dzisiejszą sesję, 

bo nie wiem, czy Radni też mają koleżanko, zaproszenie na to dziesięciolecie do Stawnicy? Bo 

wiem, że ja mam i Pan Wójt też ma zaproszenie, wybieramy się, dlatego tak akurat tutaj to 

dzisiaj jest zorganizowane, że musieliśmy się pół godziny wcześniej spotkać, bo w pierwotnej 

wersji były obydwa terminy o jednakowej godzinie, o dziewiątej. Także my ustąpiliśmy pół 

godziny i organizatorzy dziesięciolecia o godzinę odstąpili. Także cieszę się, że zmieściliśmy. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk 

podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął LXII sesję Rady Gminy Złotów. 

 

Obrady zakończono o godz. 855 

 

  

          Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady 

                                                                              

       Magdalena Borsich                                                                         Sławomir Czyżyk 

 


